
Janne Casserstedt

Från: Hendrik van der Put <hendrikvanderput@tele2.se>
Skickat: den 16 februari 2015 22:26
Till: Janne Casserstedt
Kopia: hans.rhodin@svenskakyrkan.se
Ämne: Re: SV: södernäs 1:35

Prioritet: Hög

Hej Jan,
Tack för ditt svar, ja du har uppfattat det rätt.
1 mailet från Lennart framgår även att vi även kunde ta några grenar efter att ha pratat med dem.

Med vänlig hälsning,
Hendrik-

hend rikvanderput@tele2.se
mobil: +46(0)70 558 33 00

On Mon, 16Feb2015 13:00:29 +0000
Janne Casserstedt wrote:
> Hej Hendrik,
> Jag kan inte ändra i texten i mitt förslag som kommer
>att presenteras för nämnden imorgon. Dock kommer jag att
>visa dina skrivelse och mailet från Lennart så får de ta
>ställning till detta själva.
>

> Har jag förstått dig rätt så här: du hade möte med
>Skogsgruppen via Lennart Malmgren som pekade ut vilka
>åtta träd som fick fällas. Tom och Lennart var sedan på
>plats och kontrollerade att dessa träd hade märkts ut?
>

>

> Med vänlig hälsning,
> Jan Casserstedt
>

>

> Jurist
> Bygg- och miljöavdelningen, Värmdö Kommun
> 08-570 483 16
> jan.casserstedt@varmdo.se
>

>Från: Hendrik van der Put
>[mailto:hendrikvanderput@tele2.se]
> Skickat: den 16 februari 2015 13:13
> Till: Janne Casserstedt
> Kopia: lena.rhodin@tellox.se;
>hans.rhodin @svenskakyrkan.se
> Amne: södernäs 1:35
>

> Hej Jan!
> Om något är oklart angående värt möte med oSkogsgruppen
>i det här fallet mötet mellan oss (Stina Rhodin, Ingrid
>van der Put och Hendrik van der Put) så ring gärna
>Lennart Malmgren, han var den andra medlemmen i
>skogsgruppen. Lennart har tfn: 070 884 26 43
>

> Med vänlig hälsning
>



Från: Lennart Malmgren [lennart@storarum.se]
Skickat: den 21 oktober 2013 20:52
Till: van der Put Hendrik
Kopia: naturligtsvar@telia.com
Amne: Södernäs skog o träd

Hej Hendrik, allt bra med er båda hoppas jag. Jag återkommer med besked om den “sneda” tallen vid vattnet.
Den skall STA kvar orörd och INTE fällas.

Beträffande träden i Er “trädkorridor” så är vi med på att ni får fälla de vi pratade om samt om det är något
ytterligare träd som ni önskar avverka så visa oss vilket så skall det säkert inte vara något problem.

Stina ringde mig någon dag efter vårt möte och ville ta ner ytterligare en björk, jag vet inte vilken hon menade då
en inte var uppmärkt när jag och Tom var där igår.

Be henne att märka upp den så skall jag kolla igen. Stina har fått tillåtelse att fälla de två uppmärkta björkarna.

Tallarna på var sin sida av badstigen skall STÅ kvar orörda och INTE fällas.

1 samråd med Tom o mig kan någon-några grenar avlägsnas.

Må gott II Lennart

Med vänlig hälsning / Best regards
Lennart Malmgren

StoraRum AB — Skapar utrymme för alla
Skogsbergsvägen 2, 139 50 Värmdö
Mobil: +46 (0)708-84 26 43

http://www.storarum.se


